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Schriftelijke vragen ex. Artikel 40 van het Regelement van Orde 

gemeenteraad Twenterand gericht aan het College van B en W Twenterand 

 

Fractie:  PvdA – GroenLinks Twenterand 

Onderwerp: gas van Gazprom 

Datum:  25 februari 
 

 

Inleiding 
 
Volgens Follow The Money zou de gemeente Twenterand een contract hebben met 
Gazprom. Momenteel is Rusland bezig met een invasie in Oekraïne en PvdA 
GroenLinks maakt zich zorgen, ook over de rol van Twenterand hierin. PvdA 
GroenLinks heeft dan ook de volgende vragen: 
 
 

1. Klopt dit bericht? Heeft de gemeente Twenterand een contract met het 
Russische Gazprom en waarom is hiervoor gekozen? 

 
2. Is Twenterand afhankelijk van Russisch gas? 

 
3. Wat is het effect van de invasie van Rusland op de leverzekerheid en op de 

prijs van dit gas? Wat kunnen de gevolgen zijn voor de gemeente als 
organisatie en voor onze inwoners in Twenterand?  
 

4. Financieren we hiermee de Russische staatskas direct of indirect en deelt u 
onze mening dat dit nu, gezien de invasie in de Oekraïne, zeer ongewenst zou 
zijn? 
 

5. Is het mogelijk om van dit contract af te komen en op welke manier kan dit zo 
snel als mogelijk? 

 
Namens PvdA GroenLinks Twenterand, 
 
 
Stephan Reusken 
Fractievoorzitter 


